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Interpellation 

 

Interpellation ställd till vård- och omsorgsnämndens 

ordförande, Karl Henriksson (KD) med anledning av de 

planerade hyvlingarna i heltidstjänster på äldreboendet 

Tallgården 

 
I Huddinge ska vi ta hand om vår personal. De ska trivas på jobbet, ha bra 
villkor och skäliga löner. Under pandemin har välfärdsarbetarna, 
framförallt i kvinnodominerade yrken, slitit hårdast och gått i frontlinjen mot 
pandemin.  
 
I dialog med fackförbundet Kommunal har meddelats att man avser börja 
göra så kallade hyvlingar i personalens tjänster på Tallgården i Stuvsta. 
Hyvlingar innebär i praktiken att man tvingar en anställd att gå ner från 
heltidstjänst till deltidstjänst. Det är på det viset den borgerliga 
minoritetskoalitionen väljer att tacka de anställda på Tallgården för hårt slit 
under pandemin. 
 
På Tallgården jobbar idag 23 personer, undersköterskor och vårdbiträden. 
Ingen av dem ska enligt Huddinge kommuns nya förslag få jobba heltid. 
 
Med anledning av ovan vill jag ställa följande frågor: 
1. Hur motiverar du hyvlingarna på Tallgården? 
2. Avser den borgerliga minoritetskoalitionen att fortsätta hyvla i tjänster 
på andra äldreboenden? 
3. Kan du garantera att de äldre inte får sämre vård som en konsekvens 
av hyvlingarna? 
 
Nujin Alacabek 


